

JAAP





梵 志 登 與 寧 峰



14 Apr 2017 Fri 8pm

香港文化中心音樂廳 Hong Kong Cultural Centre Concert Hall \$680 \$480 \$380 \$280 _{折扣優惠請瀏覽港樂網站 For discount scheme, please visit hkphil,org}

門票現於城市售票網發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk **布拉姆斯** 第一交響曲

Fung LAM
Quintessence

BARTÓK

Violin Concerto no. 2

BRAHMS

Symphony no. 1

港樂巡演 HK Phil oug 2017

......目.閲..

大阪

新加坡

黑爾太

悉尼

SFOIT

OSAKA

SINGAPORE

MELBOURNE

SYDNEY

16 Apr

18 Apr

1 May

4 May

5 May





Tour Principal Sponsor

Partner

Tour Media Partn

Hotel Partner Melbour



梵志登,音樂總監 Jaap van Zweden, Music Director

hkphil.org





THE WALL STREET JOURNAL.
Read ambitiously

香港管弦樂團

HONG KONG PHILHARMONIC ORCHESTRA

梵志登與寧峰

2017年4月14日 星期五 晚上8時 香港文化中心音樂廳

\$680 \$480 \$380 \$280 門票於城市售票網發售

節目

林丰《蘊》

巴托 第二小提琴協奏曲

布拉姆斯 第一交響曲

晚上7時15分 免費音樂會前講座

音樂史上,有哪位作曲家的首支交響曲能夠媲美布拉姆斯的壯麗堂皇?梵志登大師將帶領港樂,展現布拉姆斯第一交響曲中撼動肺腑的張力、勝利浩蕩的銅管號角,讓觀眾沉醉於揪心悲壯的劇力萬鈞。我們最喜愛的小提琴家寧峰將再度回歸文化中心舞台,以高超技藝演活巴托小提琴協奏曲的吉卜賽節奏。音樂會將由本地作曲家林丰的《蘊》掀開序幕,《蘊》意指生命潛藏的奧妙。如此扣人心弦的美樂之夜,絕對不容錯過。

寧峰 小提琴 **Ning Feng** Violin

梵志登 指揮 Jaap van Zweden Conductor

JAAP & NING FENG

14 Apr 2017 Fri 8pm Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$680 \$480 \$380 \$280 Tickets at URBTIX

PROGRAMME

Fung LAM Quintessence
BARTÓK Violin Concerto no. 2
BRAHMS Symphony no. 1

7:15pm Free Pre-concert Talk

"[Ning Feng] impresses not only with his technical skill but also with a warm, inspired and consistently full and lyric tone" *Pizzicato* magazine

When in music history did a composer give the world a first symphony with such power as Brahms? Maestro van Zweden immerses you in the drama of this gripping masterpiece—from the opening's pulsing rhythm to the jubilant finale's noble horn calls and brass chorales. Our favorite violinist Ning Feng returns to capture both Bartók's virtuosic passages and sultry gypsy rhythms. His performance will be nothing short of enthralling. The concert is opened by *Quintessence*, by Hong Kong composer Fung Lam, with the title referring to the magical substance in life.

{港樂巡演2017 }

- → **首爾** 藝術殿堂 2017年4月16日 星期日下午五時
- → 大阪 The Symphony Hall 2017年4月18日 星期二 晚上七時
- 新加坡 The Esplanade 2017年5月1日星期一晚上七時三十分
- → **墨爾本** 墨爾本維多利亞藝術中心 2017年5月4日星期四晚上八時
- ★ 悉尼 悉尼歌劇院 2017年5月5日 星期五 晚上八時

購票及節目詳情請參閱www.hkphil.org/tour2017

$\frac{1}{2}$ HK Phil Tour 2017 $\frac{1}{2}$

- SEOUL Seoul Arts Center
 16 Apr 2017 Sun 5pm
- OSAKA The Symphony Hall 18 Apr 2017 Tue 7pm
- SINGAPORE The Esplanade
 1 May 2017 Mon 7:30pm
- The Arts Centre, Melbourne
 4 May 2017 Thu 8pm
- SYDNEY
 Sydney Opera House
 5 May 2017 Fri 8pm

For ticketing and programme details, please visit www.hkphil.org/tour2017

門栗於城市售票網發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk 信用卡電話購票 2111 5999 | 票務查詢 3761 6661 | 節目查詢 2721 2332

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援受惠人士:半價(額滿即止;此折扣不可與其他優惠同時使用)|青少年聽眾計劃:會員45折、同行成人9折(每種折扣只限兩張)|港樂會:會員85折|團體優惠(只限正價門票):10-19張9折、20張或以上8折|其他折扣優惠及視線座位資訊請參閱港樂網站|主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利|遲到人士可能不獲進場|招待六歲或以上人士|音樂會場約2小時包括中場休息

Credit Card Telephone Booking 2111 5999 | Ticketing Enquiries 3761 6661 | Programme Enquiries 2721 2332

Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities & CSSA recipients: 50% off (with quota, this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | Young Audience Scheme members: 55% off, accompanying adults: 10% off (max. 2 tickets per discount category) | Club Bravo members: 15% off | Group Booking (standard tickets only): 10% off 10-19 tickets, 20% off 20+ tickets | Please refer to www.hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for ages 6 and above | Concerts runs for approx. 2 hours with an interval

